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ZAPISNIK 
SA 37. SJEDNICE VMO BRAJDA-DOLAC 

 
37. sjednica VMO Brajda-Dolac održana je 22.05.2013. s početkom u 19:00 sati u 

prostorijama MO Brajda-Dolac, Pomerio 26. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

• Gordana Šopić, predsjednica VMO 
• Ljiljana Mikin, zamjenica predsjednice VMO 
• Zoran Kolanović, član VMO 
• Siniša Maroević, član VMO  
• Marina Stamenković,  tajnica MO 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

• Igor Sušić, član VMO 
 

Usvajanje zapisnika sa   36. sjednice VMO Brajda-Dolac: 
• Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO i predložila slijedeći 
 

DNEVNI RED 
                

  
1. Dopis Komisije za postavljanje predmeta i privremenih  

objekata  na području grada Rijeke  
2. Podnesci grañana: 

e-mail gñe. Jolande Pavlović 
3. Tekuća komunalna problematika  
4. Razno 

             
 
Dnevni red je  prihvaćen  jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 



  
AD 1     
 
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje dopis – Suglasnost  Komisije za postavljanje 
predmeta i privremenih objekata na području Grada Rijeka od 26. travnja 2013. g., a u svezi 
premještaja kontejnera za sakupljanje komunalnog otpada s lokacije na kolniku Ulice Ivana 
Filipovića iznad zgrade Kalafati. 
 
Zaključak: Vijeće MO Brajda-Dolac nije imalo primjedbi na navedeni dopis.  
  
AD 2   
 
Vijeće MO Brajda-Dolac  raspravljalo je o e-mail-u gñe. Jolande Pavlović  koja navodi problem u 
svezi oštećivanja automobila na parkingu putnička obala -  Adamićev gat. Gña. Jolanda Pavlović  
navodi da je o istom problemu obavijestila  Načelnicu MUP-a Rijeka i Rijeka promet d.d., te da je 
bila na razgovoru u Rijeka prometu d.d., ali da se ništa ne  poduzima u svezi navedenog problema. 
  
Zaključak: Vijeće MO Brajda-Dolac donijelo je jednoglasno odluku da se dopis uputi MUP-u 
Rijeka. 
 
AD 2-1  
 
Vijeće MO Brajda-Dolac  raspravljalo je o dopisu  gñe. Milene Licul, ovlaštene osobe suvlasnika  
zgrade Brajda 3, koja navodi problem dostave (drva, namještaja i potrebe u slučaju hitne 
zdravstvene situacije) u ulici Brajda k.br. 3. Obzirom da se zgrada nalazi na tržnici Brajda i u blizini 
su tri stupića koji se zaključavaju  i u vlasništvu su Tržnice Rijeka d.o.o., gña. Milena Licul uputila je 
zamolbu da se ključ od navedenih stupića dostavi ovlaštenoj osobi suvlasnika zgrade Brajda 3, koji 
bi se koristio isključivo za dostavu stanarima (drva, namještaji i potrebe u slučaju hitne zdravstvene 
situacije) te da bi ključ od stupića bio isključivo kod ovlaštene osobe suvlasnika  zgrade i da se u 
druge svrhe neće koristiti. 
 
Zaključak: Vijeće MO Brajda-Dolac donijelo je jednoglasno  odluku da se dopis uputi Tržnici 
Rijeka d.o.o. 
 
AD 3    
 
Tajnica MO Brajda-Dolac je obavijestila Vijeće MO Brajda-Dolac o slijedećem: 
 

 - nadležnoj službi prijavljeni su oštećeni stupići u ulici Frana Kurelca k.br. 1 i u ulici Slaviše 
Vajnera Čiče k.br. 2 , a  novi su postavljeni dana 22.04.2013.g. 

 -  dana 15. svibnja 2013. g. postavljena je nova autobusna čekaonica u ulici Pomerio na stajalištu 
Pomerio park. Postava autobusne čekaonice izvedena je prema usvojenom Planu o raspodjeli 
sredstava za komunalne prioritete na području MO Brajda-Dolac za 2013. godinu.  
 

Zaključak: Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje obavijest tajnice MO Brajda-Dolac. 
 

AD 4  
 

Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje dopis Odjela za gradsku samoupravu i upravu, 
KLASA: 026-04/12-02/15, URBROJ: 2170/01-09-10-13-8  od 09. svibnja 2013., Predmet: Bilteni 
mjesnih odbora.  
 
 Zaključak: Vijeće MO Brajda-Dolac nije imalo primjedbi na navedeni dopis.  
 
  



 AD 4-1 
 
Predsjednica VMO Brajda-Dolac Gordana Šopić obavijestila je Vijeće MO Brajda-Dolac da su 
predsjednica  VMO i tajnica MO Brajda-Dolac primile poziv Sveučilišta u Rijeci Pomorskog 
fakulteta u Rijeci, za javnu prezentaciju projekta rekonstrukcije/nadogradnje zgrade Pomorskog 
fakulteta u Rijeci na postojećoj lokaciji. Predsjednica VMO Gordana Šopić uputila je poziv Vijeću 
MO Brajda-Dolac na zajedničku nazočnost na prezentaciji koja će se održati dana 24. svibnja 
2013. g. s početkom u 9:30 u Velikoj vijećnici Pomorskog fakulteta. 
 

  Zaključak: Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje obavijest Predsjednice VMO     
Brajda-Dolac Gordane Šopić.  
 
AD 4-2  
 
Predsjednica VMO Brajda-Dolac Gordana Šopić predložila je Vijeću MO Brajda-Dolac da se 
program Dani MO za 2013. g. koji je bio predviñen za mjesec lipanj premjesti krajem mjeseca 
rujna 2013. godine.  
 
 
 Zaključak: Vijeće MO Brajda-Dolac jednoglasno je prihvatilo prijedlog Predsjednice VMO     
Brajda-Dolac.  
 
 
 
 
 
  

 
 
 

 
  
 
 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 21 h. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (3) stranice. 
 
Zapisničar – Referent za mjesnu samoupravu                         Predsjednica VMO Brajda-Dolac 
          Marina Stamenković                                                                    Gordana Šopić 

 
 

 
 


